
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling 35, Stenhøjgårdsvej 

Dato 9. januar 2025 kl. 18:30  
Hos Lene i 13C 

Fraværende Lis Rasmussen 

Inviterede Bestyrelsen + suppleanter  Referent Karina Konrad / Lene Borre 

 

Emne Uddybning af emne Ansvarlig Beslutning 

Siden sidst Henvendelse omkring biler der bliver parkeret 
på el-lade stander pladser. 

Lene Bestyrelsen kan desværre ikke gøre 
noget ved problematikken. Vi   
opfordrer til at man henvende sig til 
DOMI, hvis det er et vedvarende 
problem. 

Økonomi i afdelingen 
 

Fremvisning af kontoudtog og evt. kommentarer. 
 

Lene Vi har kr. 12.844,71 på vores 
afdelings konto 

Beboer-henvendelser 
 

Henvendelser på ’åbent møde’ i dag Lene Jeg har glemt at skrive ud i vores FB 
gruppe, så ingen henvendelser. 

Indflytninger Stenhøjgårdsvej 11A, 15-12-2024 Lene - 

Fraflytninger Stenhøjgårdsvej 11A, 15-12-2024 - - 

Eventuelt 
 
DOMI 
 

Jeg har torsdag den 2. januar 2025 bedt om 
en  status på:  
Mail sendt fra Kent den 27. august +  rykket  
 
Afdelingsbestyrelsen har spurgt mig om 
følgende ting og de er også på 
Knudsgaards  liste.  

 
• Opretning af fliser mellem P-pladser,- 
folk  snubler over fliserne.  

Lene Lene har gentagende gange 
rykket  DOMI for handling, men hun 
får intet  svar. Dette er også 
gældende for  punkter til 
markvandring. 
 
Lene har den 14. januar modtaget flg. 
svar fra Kent: 
 
Opretning af fliser mellem P-pladser,- 
folk snubler over fliserne.  



• Genplantning af udgåede hække,- 
især  ved de lige nr. er der rigtig mange 
hække  der er gået ud.  
• Dræning af haver i de lige nr. Haver 
står  under vand efter regn og det er 
meget  længe om at synke.  
• Genplantning af udgåede træer.  
• Fjernelse af jord omkring træer inden 
de  går ud (hvis ikke allerede), og hvis 
der  skal plantes nye, skal det være 
nogen  magen til.  
• Reparation af huller til containere, 
der  løber fulde af vand  
 
Jeg forventer at vi kan præsentere en 
tidsplan  for alle tingene inden for 14 dage, 
så vi kan  komme i gang  
 
 
Punkter fra markvandring med DOMI 
(Anne Christina)  
Optegning- Parkering forbudt.  
Drifte streger det op med gult maling  
Vildtbede ved P-pladsen.  
Obs på det så beboer kan komme ind i 
deres  biler. (Med tid evt. nedlægges)  
Vildtbede generelt  
Klippes fri fra hækken obs. på tidsler.  
Obs på lyset/ Lamper.   
Vildbed mangler efterår blomster.  
Efterså vilde blomster ( evt. arbejdes 
weekend)    

Vi mangler en pris fra entreprenøren, 
og en løsning så det ikke er noget i 
skal døje med igen. Det tænker vi at 
vi har på plads i 1.kvartal 2025 
 
Genplantning af udgåede hække,- 
især ved de lige nr. er der rigtig 
mange hække der er gået ud.  
Genplantning af hæk er færdig og 
afsluttet. Som aftalt hvor der har 
været en større del ukrudt, været 
pga. manglede drift og 
vedligeholdelse ikke været en del af 
dette. 
 
Dræning af haver i de lige nr. Haver 
står under vand efter regn og det er 
meget længe om at synke.  
Rækken hvor der skulle drænes i 
haverne er færdig gjort og der er 
videresendt KS på dette. 
 
Genplantning af udgåede træer.  
Der er genplantet nye træer, de 
samme som der stod der og var 
anvist på plante tegningerne. 
 
Fjernelse af jord omkring træer inden 
de går ud (hvis ikke allerede), og hvis 
der skal plantes nye, skal det være 
nogen magen til.  
Det skulle gerne være ordnet  



Belægning ved p-plads.   
Skal udføres af Under entreprenør 
(Krudsgaard)  Efterplantning af hæk.   
Driften planter det gammel stykke (ulige nr.) 
og  det ny stykke er Knudsgaard. 
 
 

Reparation af huller til containere, der 
løber fulde af vand –  
Det er Stina fra drift afdeling på og 
bliver lavet her i løbet af 1 kvartal 
2025 
 

Faste punkter til 
lejlighedsvis 
behandling på 
bestyrelsesmøde 

1. Planlægning af aktiviteter i afdelingen. - Er 
der nogen, som har idéer til en/nogle  aktiviteter 
vi kan lave i afdelingen?  
2. Evt. indkøb til legepladser.  
- Er der kommet henvendelser vedr.  ønsker til 
udbygning af legepladser? 
 

 1. Eventuelle aktiviteter  
• Skal der arrangeres gåture med 
efterfølgende snacks og   
drikke?  
• Sports-tv-arrangementer  
sammen med afd. 36?  
• Bytte ting og tøj-dag med   
samme med afd. 36?  
 
2. Der er ikke kommet nogen   
henvendelser omkring legeplads eller 
aktiviteter for afdelingen. 
 

Næste 
bestyrelsesmøde 
 

1. Hvornår 
2. Forplejning 
3. Referent 

 

Alle Der er p.t aftalt flg. torsdage til 
afholdelse af bestyrelsesmøder 
 6. marts 2025   
15. maj 2025  
 

 


